
2603
Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de minister van Defensie over het
onderhoud van Groene Draeck.
(Ingezonden 11 maart 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Raadsels rond Groene
Draeck»?1

2
Is het bericht waar dat in 2005 meer
dan 120.000 euro aan onverklaarbare
onderhoudskosten zijn uitgegeven?

3
Zou het kunnen zijn dat deze 120.000
euro zijn besteed aan extra wensen
die door de Koninklijke familie zijn
aangegeven?

4
Deelt u de mening dat koningin
Beatrix alle onverklaarbare kosten
aan De Groene Draeck voor haar
eigen rekening moet nemen? Zo ja
hoe gaat u dit initiëren? Zo neen,
waarom niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van Raak (SP), ingezonden 11 maart
2008 (vraagnummer 2070814310).

1 De Telegraaf, 9 maart 2008.

Antwoord

Antwoord van minister Van
Middelkoop (Defensie). (Ontvangen
5 juni 2008), zie ook Aanhangsel
Handelingen nrs. 1913, 2283 en 2553,
vergaderjaar 2007–2008

1
Ja.

2
Zie kamerbrief «Onderzoek naar
kosten Koninklijk Huis» (kenmerk
HDAB2008005019) die ik heden aan
de Kamer heb gezonden.

3
Nee.

4
Er is geen sprake van onverklaarbare
kosten aan de Groene Draeck.
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